
	
	Canadian Council on Animal Care

Conseil canadien de protection des animaux


	Certification of Animal Care/Certificat de bons soins aux animaux

	

	Principal Investigator/Chercheur principal
	     

	

	Department/Département
	     

	

	University/Université
	McMaster University

	

	Title of Grant Application/Titre de la demande de subvention
	     

	

	AUP#
	     

	

	
	The local Animal Care Committee, having received the protocol relevant to a       grant application to support the above-named project, on matters relating to animal care and treatment, will examine the experimental procedures proposed.  It certifies, with the applicant, that the care and treatment of animals used will be in accordance with the principles published in the Canadian Council on Animal Care’s “Guide to the Care and Use of Experimental Animals”.

Further, all matters arising from this proposal that relate to animal care and treatment, and all experimental procedures proposed for use with animals will be reviewed and approved by the Animal Care Committee before they are initiated or undertaken by the applicant.  This review process will be ongoing on a regular basis during the entire period that the research is being undertaken.
	
	Le Comité local de protection des animaux, ayant reçu le protocole relatif à la demande de subvention du (nom de l’organisme) susmentionnée, concernant lè soin et le traitement des animaux, examinera les méthodes d’expérimentation proposées. Le Comité atteste, conjointement avec le candidat, que les animaux utilisés aux fins de ces travaux seront traités conformément aux principes énoncés dans les publications intitulées “Manuel sur le soin et l’utilisation des animaux d’éxperimentation”.

En outre, le Comité de protection des animaux examinera et approuvera les points de la proposition qui ont trait au soin et au traitement des animaux, ainsi que les méthodes d’expérimentation proposées avant qu’elles ne soient entreprises par le candidat.  Cette façon de procéder s’appliquera au cours de la période entière des travaux de recherche.
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	The University certifies that it will monitor adherence to these guidelines.

L’université atteste qu’elle veillera à l’observation de ces lignes directrices.
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Vice-President Research
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